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Je libo válku? Tiché změny Ústavy a armádních zákonů
blog.tomanek.com/2023/01/je-libo-valku-tiche-zmeny-armadnich-zakonu/

Tento text jsem napsal v lednu 2023 a nyní postupně, přidávám další informace – jak jde čas. 
 Opět od konspirace k realitě za pár měsíců…

 Buďte prosím na pozoru – půjde i o vaše děti!

Naprosto opominu prezidentské volební hry, kdo nás jak zatáhne do války a kdo co slibuje. Jisté ale je, že
vláda Petra Fialy SKUTEČNĚ chystá rozsáhlé změny v armádních zákonech a dokonce v Ústavě. 

 Například BEZ schválení Parlamentu by mohla sama Vláda vyslat naše jednotky do zahraničí, nebo
souhlasit s pobytem cizích jednotek na našem území.

Tolik k Ústavě – a dále jsou zde změny v jednotlivých zákonech:
 Zde jsou ke stažení projednávané varianty změn v zákonech týkajících se obrany, které už vláda

schválila k dalšímu projednávání se Sněmovně. 

Změn je opravdu hodně, ale asi nezásadnější je přidání bodů c) a d) do odstavce 13.

Operačním nasazením se rozumí 

a) použití ozbrojených sil při obraně České republiky proti vnějšímu napadení, 
 b) plnění úkolů ozbrojených sil v prostředí ozbrojeného konfliktu nebo v prostředí ohroženém bojovou

činností, 
 c) použití ozbrojených sil při jiných závažných situacích ohrožujících bezpečnost České republiky

https://blog.tomanek.com/2023/01/je-libo-valku-tiche-zmeny-armadnich-zakonu/
https://web.archive.org/web/20231126174259/https://cnn.iprima.cz/vlada-se-snazi-prosadit-zmenu-v-ustave-podari-se-ji-zjednodusit-rozhodovani-v-obrane-198306
https://blog.tomanek.com/wp-content/uploads/FmXjmr3XkBInC8O-3.png
https://odok.cz/portal/veklep/material/KORNCGSFP2C1/
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mimo její území, nebo
d) plnění úkolů ozbrojených sil při jiných závažných situacích ohrožujících životy, zdraví, značné
majetkové hodnoty nebo životní prostředí.

Tedy, že může být daleko jednodušší nasazení naší armády do zahraničního konfliktu a nebo ji použít
jako v bodě d) třeba při pandemii, nebo nějaké “klimatické” krizi…

Velice zajímavý je i paragraf 25.

Výjimky z povinnosti dostavit se k odvodnímu řízení a vykonávat mimořádnou
službu mají: 

poslanci a senátoři Parlamentu,
poslanci Evropského parlamentu,
členové vlády, soudci Ústavního soudu,
prezident, viceprezident a členové Nejvyššího kontrolního úřadu,
členové bankovní rady České národní banky,
občané ve funkcích s diplomatickými a konzulárními výsadami a imunitami,
hejtmani krajů, primátor hlavního města Prahy, ředitelé krajských úřadů a ředitel Magistrátu
hlavního města Prahy.

Takže, jak jsem několikrát psal – JEJICH KREV NIKDY NETEČE! Na to prosím nezapomínejte, až se
spolu se svými blízkými budete nesmyslně hádat, jestli volit JEJICH Losnu, nebo JEJICH Mažňáka.

Těch změn je samozřejmě ohromná řada. Zvláště přibylo mnoho kapitol o přepravě zbraní po železnici a
s tím spojené zákony. Celý text z vyznačenými změnami.

Ale VŠE je samozřejmě – jak říká generál i vláda – poplašná zpráva a hoax a tato zem se
na ŽÁDNOU válku vůbec nechystá… A kdo by té špatné komedii nejlépe velel, než generál, že? 

 Ale mladí svazáci nezapomeňte – v zákopech pak pravděpodobně wifi nebude…

Neodpustím si ještě jedno důležité video – výpověď bývalého hlavního vojenského prokurátora. Abyste
měli před svým výběrem kompletní obraz “čistého” generála a jak to pravděpodobně je s jeho napojením
na sovětské tajné služby a jaká je jeho skutečná vydíratelnost. 

 A to jak ze strany USA a NATO, tak i ze strany Moskvy.

Ještě bych přidal link na stránku Ministerstva vnitra, kde jsou ke stažení OFICIÁLNÍ materiály, jak by
měla vláda co nejlépe manipulovat veřejností…

MOJE KNIHY O SVOBODĚ A DOBĚ, VE KTERÉ ŽIJEME

Nevím, jestli je to vlastně vůbec vtipné, co se děje a na základě čeho asi vláda rozhoduje…

Velice zajímavá výpověď bývalého hlavního vojenského prokurátora.

https://odok.cz/portal/services/download/attachment/KORNCN6EEYJR/
https://www.mvcr.cz/clanek/krizovy-informacni-tym-ministerstva-vnitra.aspx
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EDIT 25.1.2023

Doplním dnešní vyjádření náčelníka generálního štábu pro ČTK.

Přečtěte si také:   Je to záměr, nebo jen neschopnost?
Pokud by došlo k válce mezi NATO a Ruskem na východním křídle aliance, profesionální armáda
by na plnění úkolů nestačila. Stát by tak musel přistoupit minimálně k výběrové mobilizaci, řekl v
rozhovoru pro ČTK náčelník generálního štábu Karel Řehka.

1.2.2023 – Hezké shrnutí všech informací ve videu

https://blog.tomanek.com/wp-content/uploads/FmK0YIzXEAATDg4.jpeg
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/armada-nato-valka-s-ruskem-profesionalni-vojaci-mobilizace-vyberove-rizeni.A230125_082705_domaci_vank
https://blog.tomanek.com/2022/07/je-to-zamer-nebo-jen-neschopnost/
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Není vám na tom opravdu něco divného…? Skutečně myslíte, že plánují nějaký konec války, nebo
dokonce mír? A kdo myslíte, že v těch tancích za rok tak asi bude sedět…?

EDIT 21.2.2023

Zásadní vystoupení náčelníka generálního štábu:
 “Válka v Evropě není nemyslitelná… pokud by propukl konflikt, budeme aktivním účastníkem OD

PRVNÍ MINUTY… stát by musel přistoupit k mobilizaci materiálu a LIDÍ!”

https://blog.tomanek.com/wp-content/uploads/tanky.jpg
https://tv.idnes.cz/domaci/valka-evropa-neni-nemyslitelna-castecna-mobilizace-byt-nutna-rehka-armada.V230221_094304_idnestv_ande


5/7

Tak už víte, proč tak Vláda tlačí na to, abyste měli datové schránky a dalo se s vámi rychle
komunikovat…?

EDIT 11.4.2023

Dnes se objevil poměrně znepokojující dopis, který je rozesílán lékařům v Ústeckém kraji, který je
vyzývá, aby se dostavili 18.5. k mobilizačnímu cvičení, kde se bude ověřovat připravenost a
proveditelnost odvodového řízení.

https://blog.tomanek.com/wp-content/uploads/Rehka.jpg
https://blog.tomanek.com/wp-content/uploads/odvod.jpg
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Fact-checkeři okamžitě vyrazili do útoku a mohou se přetrhnout (mimochodem, opět skvělá indicie, že se
jedná o závažné téma a uhozený hřebíček na hlavičku), aby tuto naprosto alarmující věc bagatelizovavali
naivními odkazy do minulosti, že taková cvičení se běžně dělají… 

 Jistě, vojenská cvičení se běžně dělají, ale aby byli zapojeni civilní lékaři v zemi, kde je profesionální
armáda? To by totiž znamenalo poměrně rozsáhlé odvody a mobilizaci, která nemá obdoby a kterou by
armádní lékaři nezvládli…

 Ale opět jen konspirace, že – to by přeci ten dobrý generál Pavel a skvělý premiér neudělali, že by naši
zem zatáhli do války…  

 A nyní opět záleží na lékařích, na kterou stranu se postaví – aby se jednou mohli podívat svým dětem do
očí…

Mezitím se článek objevil v mainstreamu a velice překvapivě se vyjádřil “hlavní covidátor” – asi ještě
nedostal instrukce a byl zastižen nepřipraven… 

 „Slyším o tom poprvé, nikdy jsem o ničem takovém neslyšel. Ani v tomto případě – nevím, že by se na
Českou lékařskou komoru v takové věci někdo obracel. U nás je prezenční vojenská služba zrušená už
téměř dvacet let,“ řekl redakci Milan Kubek, prezident České lékařské komory.

EDIT 26.2.2024

A dnes – další hezky vypuštěný balónek, že?

Žáček ODS: “Povinné vojně se asi nevyhneme, NATO chce zálohy, Rus je nevypočitatelný” (Echo24)

Ale nebojte – Fiala i Černochová všechny okamžitě ujistili, že povinná vojna nebude a jistě jim věříte…

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-politika-probehne-mobilizacni-cviceni-odvodniho-rizeni-oznamila-armada-229227
https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/obrana-neni-jen-zalezitosti-profesionalni-armady-prezident-podporil_2402260920_cen
https://echo24.cz/a/HfqPc/podcast-echo-pavla-strunce-povinne-vojne-se-asi-nevyhneme-rika-pavel-zacek
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/ministryne-obrany-cernochova-nechystame-zavedeni-povinne-vojny.A240226_114725_domaci_kop?
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Podpořte blog bez reklam

https://blog.tomanek.com/newsletter/
https://blog.tomanek.com/podpora
https://blog.tomanek.com/podpora

